
Beste familie, vrienden en bekenden in Vught, Helvoirt en Cromvoirt, 

 

Zoals jullie ongetwijfeld weten zijn er aanstaande 

woensdag gemeenteraadsverkiezingen vanwege de 

samenvoeging van Vught, Cromvoirt en Helvoirt. Het is 

niet mijn gewoonte om jullie lastig te vallen met mijn lokale 

politieke betrokkenheid, maar in deze coronatijden is het 

voor alle politieke partijen lastig om campagne te voeren. 

Daarom vraag ik voor één keer (dat beloof ik      ) jullie 

aandacht via een e-mailtje. Het is namelijk van groot 

belang dat zoveel mogelijk mensen aanstaande woensdag 

naar de stembus gaan. Temeer omdat we vanwege deze 

vervroegde verkiezingen een gemeenteraad kiezen voor 

maar liefst 5,5 jaar! Ik hoop dat onze aanstaande 

gemeenteraad en college van Burgemeester en Wethouders de steun zullen hebben van een 

meerderheid van de inwoners van onze nieuwe gemeente. Jij laat het hopelijk niet gebeuren 

dat jouw stem bij deze verkiezingen niet meetelt. 

Waarom ik kies voor PvdA-GroenLinks 

Al vele jaren ben ik als actief lid betrokken bij PvdA-Groenlinks Vught. Bijna alle commissie- 

en raadsvergaderingen volg ik in het Raadhuis of zoals de laatste tijd gebruikelijk via de 

livestream van de gemeente. Ook ben ik zoveel mogelijk aanwezig bij de fractievergaderingen 

die op de dinsdagavond worden gehouden.  

Met bewondering hoor ik daar met hoeveel inzet en energie onze mensen hun werk als 

raadslid of burgerraadslid  doen, hoeveel tijd en aandacht zij besteden aan contacten met 

organisaties en inwoners en hoe zorgvuldig de besluiten van de fractie worden voorbereid. 

Ook merk ik steeds dat de inbreng van trouwe fractievolgers zoals ik en/of incidentele 

bezoekers op prijs wordt gesteld en ertoe doet. Onze gemeenteraadsleden verdienen naar 

mijn mening vertrouwen en waardering in plaats van de diskwalificaties die zij wel eens via 

(sociale) media moeten incasseren en waar ik mezelf soms echt boos over kan maken. Dat 

geldt overigens ook voor onze lijsttrekker en huidige wethouder Toine van de Ven die soms 

tegen de verdrukking in ook moeilijk liggende besluiten heeft moeten nemen.  

Maar al met al ben ik van mening dat PvdA – GroenLinks het in de afgelopen periode gewoon 

heel erg goed heeft gedaan en daarom hoop ik dat ook jij jouw stem geeft aan een van de 

prima kandidaten op de kieslijst van PvdA-GroenLinks. Het is een lijst met vertrouwde en 

nieuwe gezichten, met mannen en vrouwen, jongere en oudere kandidaten uit Vught, Helvoirt 

én Cromvoirt. En een programma dat heel goed aansluit bij in ieder geval mijn sociale en 

groene idealen. Niet jouw keus? Even goede vrienden, maar ga dan svp toch stemmen.  

Wil je weten wat PvdA-GroenLinks de afgelopen periode heeft bereikt ga dan naar 

http://www.pvda-gl.nl/pvda-groenlinks-kijkt-terug-op-2-jaar-in-vughtse-coalitie/ 

Wil je meer weten over ons programma “vol nieuwe energie”, de speerpunten en de kandidaten 

van PvdA-GroenLinks, ga dan naar www.pvda-gl.nl 

Kortom: See you bij de Stembus ! 
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